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Vragen van de leden Geurts en van Toorenburg (beiden CDA) aan de 
Ministers van Veiligheid en Justitie en van Economische Zaken over de 
GSM-ontvangst enquête van het CDA Zaltbommel (ingezonden 18 februari 
2014). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van de resultaten van de door het CDA Zaltbommel 
georganiseerde enquête inzake de GSM-bereikbaarheid in de dorpen van de 
gemeente Zaltbommel1 

Vraag 2
Vindt u het acceptabel dat inwoners van de gemeente Zaltbommel verstoken 
kunnen blijven van directe informatie bij een noodsituatie (NL-Alert, 
Burgernet en Amber Alert)? Zo ja, waarom? Zo nee, wat gaat u hieraan doen? 

Vraag 3
Deelt u de constatering dat door slechte GSM-ontvangst in de Gemeente 
Zaltbommel de veiligheid, zoals inzetbaarheid van Automatische externe 
defibrillatoren en de bereikbaarheid van alarmnummer 112, in het geding is? 

Vraag 4
Deelt u de waarneming dat het onaanvaardbaar is dat hulpdiensten belem-
merd worden tijdens hun werk, zoals blijkt uit de antwoorden van responden-
ten van de enquête? 

Vraag 5
Bent u bereid om met betrokken partijen in gesprek te gaan om de zeer 
slechte GSM-ontvangst in de gemeente Zaltbommel op korte termijn te 
verbeteren nu het college van burgemeester en wethouders van Zaltbommel 
heeft aangegeven dat de beïnvloedingsmogelijkheden zijn uitgeput? 

Vraag 6
Welke oplossingsrichtingen zijn volgens u mogelijk?

1 CDA Enquête GSM-ontvangst: resultaten en conclusies, 20 november 2013 (https://www.cda.nl/
fileadmin/Afdelingen/Gelderland/Zaltbommel/documenten/2013-11-20-Enquete_GSM-
ontvangst_CDA_Zaltbommel-Resultaten_en_conclusies.pdf)
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